
   
 

О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т -   А Л Ф А Т А Р,  О Б Л А С Т    С И Л И С Т Р А 

              7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6 

Тел. 086 811 634 

 

 

П Р О Т О К О Л 
 

№ 08 
от 30.03.2012 г. 

 

        Днес 30.03.2012 година от 14:00 часа в заседателната зала на Община Алфатар се 

проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар.        
        На заседанието присъстваха: 11 общински съветници:- Г-жа Златка Питакова, 

Живка Великов, Ивелина Миткова,  Нели Маринова, Марин Пейчинов, Петър Иванов, 

Радка Желева , Росица Иванова, Хюлия Мехмедалиева, Янка Господинова и Селятин 

Исмаилов. 
        От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка Узунска – 

кмет на Община, Петко Добрев – зам.кмет,  Стефка Жекова – секретар на община, 

Павлина Друмева- директор на дирекция „ОА”, Иван Енчев – директор на дирекция 

„СА” ; Радка Илиева- ст.специалист „Култура, обредни дейности и спорт” , инж. Д. 

Костадинов – ст.специалист „ТО- Домакин” при община Алфатар, кметове на кметства, 

кметски наместници, секретари на читалищата в общината,  К. Кръстева – Директор 

Дирекция „СП” Алфатар. 

             Председателят  на общинския съвет – Златка Питакова  откри заседанието: 

Уважаеми колеги, Уважаема госпожо Узунска, уважаеми гости, 

откривам днешното заседание на Общински съвет – Алфатар на основание чл.23, 

ал.4, т.1 от ЗМСМА 

      Всички имате раздадени материали и дневния ред, внесени са още два материала 

допълнително, които са разисквани на постоянните комисии и следва да се допълнят в 

дневния ред . 

       Давам думата на г-жа Нели Маринова: Предлагам промяна в дневния ред - т. 3 

Докладни записки : Приемане на отчети за дейността на Народните читалища през 

2011г. да стане точка първа; т.5 Докладна записка: „Приемане на годишен план за 

развитие на социалните услуги   в Община Алфатар за 2013г”да се разгледа като т.2 и 

т.7 Докладна записка: „Приемане на Общинска програма за закрила на детето в община 

Алфатар за 2012г.” да се разгледа като т.3. 

      Златка Питакова: Други предложения? Я.Господинова : Да се изтегли  само т.3 като 

първа точка. 

      Златка Питакова:Колеги в точка пета от досегашния дневен ред  и точка втора 

има техническа грешка  и трябва да се чете така:” Приемане на годишен план за 

развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 2013г”.В точка втора думата 

„състоянието” да се чете „съставянето” Който е съгласен с направените предложения  

за промяна на дневния ред   моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  



1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Зачитам новия дневен ред: 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

1. Докладни записки : Приемане на отчети за дейността на Народните читалища 

през 2011г. 

                                Докладва: Кмета на Община Алфатар 

2. Докладна записка: „Приемане на годишен план за развитие на социалните услуги   

в Община Алфатар за 2013г”. 

                               Докладва: Кмета на Община Алфатар 

3. Докладна записка: „Приемане на Общинска програма за закрила на детето в 

община Алфатар за 2012г.”  

                              Докладва: Кмета на Община Алфатар 

4. Докладна записка: Утвърждаване на жилищните имоти общинска    собственост 

по предназначение. 

                                              Докладва: Кмета на Община Алфатар 

5. Докладна записка: Изменение и допълнение на наредба за съставянето, 

изпълнението и отчитането на бюджета на Община Алфатар. 

                               Докладва: Кмета на Община  Алфатар 

6. Докладна записка: Приемане на отчет за изпълнение на „Програма за опазване на 

околната среда в Община Алфатар през 2011г.” 

                                              Докладва: Кмета на Община Алфатар 

7. Докладна записка : „Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на 

общинския план за развитие на община Алфатар за периода 2007-2013г. през 

2011г.” 

                               Докладва: Кмета на Община Алфатар 

8. Докладна записка: Актуализиране на общинската Програма за „Управление на 

дейностите по отпадъците” 

                               Докладва: Кмета на Община Алфатар 

9. Докладна записка: Дарение на гориво на ОД на МВР гр.Силистра за нуждите на 

служебен автомобил на РУП Силистра, обслужващ територията на община 

Алфатар. 

                                Докладва: Кмета на Община Алфатар 

10. Докладна записка: Даване на съгласие за включване на община Алфатар в 

изграждането на мемориален комплекс за увековечаване подвига на 31-ви 

Силистренски пехотен полк - „Железният” 



                                 Докладва: Кмета на Община Алфатар 

 

11. Докладна записка: Приемане на план за енергийна ефективност на община 

Алфатар за периода  2013- 2016 г. 

                                Докладва: Кмета на Община Алфатар 

     12. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

   

       Колеги да гласуваме новия дневен ред за днешното заседание. Обявявам режим на 

гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За”: 11  , против – 0  ,   въздържали се – 0  

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

   

      ПО ТОЧКА ПЪРВА:  Докладни записки : Приемане на отчети за дейността 

на Народните читалища през 2011г. 

 

Г-жа З. Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-жа Р. Иванова за разясняване. 

Г-жа Р. Иванова: Ще приемем само отчетите, тъй като Закона за Народните читалища е 

приет само на първо четене. Ако представителите на читалищата имат въпроси и 

предложения да заповядат. 

Г-жа Т. Накева - секретар на НЧ „Успех-1942г.” с. Цар Асен: Читалището е единствено 

в община не разполага с компютърна техника, което води до неудобство при 

оформянето на документацията. Проведеното 2011г. годишно отчетно събрание е 

пропуснато в отчета. 

Г-жа Я. Господинова: Приветствам т. 2 от отчета на читалище с. Цар Асен – разнасяне 

литература по домовете на възрастни хора и хора с увреждане. Инициативата е добра и 

може да се взаимства. 

Г-жа Ж. Великова: В отчета на читалище с. Алеково е заложен събора на Алеково, а в 

Плана на Алфатар не е включен. 

Г-жа Р. Илиева: Целият Културен календар е изпратен в областта. 

Г-жа Н. Маринова: Специалиста от общинска администрация да извърши корекцията. 

Г-жа Р. Желева: Благодарение, че е извършена регистрация на всички читалища е 

гаранция, че нещо ще се случва. Да се направи коментар от читалище с. В. Левски за 



мероприятията с децата, как се случват при положение, че има само 4 деца и те са на 

училище в Алфатар. 

Г-жа П. Иванова - секретар на читалище с. В.Левски – Работи се през ваканциите с деца 

дошли на гости, също се организират мероприятие по празниците. 

Златка Питакова: Други въпроси и препоръки? Г-Жа Я. Господинова: Имам поглед 

върху работата на читалището в с. Алеково. Моите адмирации там се работи, 

продължавайте в същия дух, също и в с. Бистра и с. Чуковец. 

Г-жа Р.Желева: Трябва да намерим възможности и средства за отоплението на 

лекционната зала в читалище Алфатар за привеждането на общите мероприятия за 

общината. Да се ангажира читалищното настоятелство в разработването на проекти. 

Г-жа Я. Господинова: Имат най-много средства от субсидия, с които могат да си 

направят ремонт на климатичната инсталация. Ако се гласуван на Алфатар 

допълнителни средства, ще трябва да се решават и други спешни нужди на останалите 

читалища в общината. 

Г-н И. Захариев – председател на читалище с. Алеково. Разполагам с проект за 

енергийна ефективност. Как може да се осъществи? 

Г-жа Н.Маринова: Изисква се 50% от утвърдената сума да се вземе като безлихвен 

кредит. Архитектурен план. 

Г-н П. Добрев: Общината кандидатства по същата мярка, Вие може да участвате 

самостоятелно. 

Г-жа Г. Пенчева: Когато участват читалища сумата е 70/30. Да се подготвят такива 

проекти и когато е възможно да се внесат. 

Г-жа Н. Маринова: Да се обхванат няколко читалища в идеен проект. 

Г-жа Г. Пенчева: Има фирми, които подготвят проекти и гарантират одобрение и 

реализиране на проекта. 

Г-жа Й. Узунска: Ако има фирми, които поемат предварителните разходи, без 

участието на общината. Читалищата да проучат въпроса с външните фирми. 

              Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, т. 12 от ЗМСМА, във връзка с чл.26а, т. от ЗНЧ 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 049 

1. Приема отчет за дейността на НЧ „Й. Йовков-1894г.” гр. Алфатар, община 

Алфатар за 2011г.; 

2. Приема отчет за дейността на НЧ „Ведрина-1948г.” гр. Алфатар, община 

Алфатар за 2011г.; 



3. Приема отчет за дейността на НЧ „Пробуда-1910г.” с. Алеково, община 

Алфатар за 2011г.; 

4. Приема отчет за дейността на НЧ „Светлина-2005.” с. Бистра, община 

Алфатар за 2011г.; 

5. Приема отчет за дейността на НЧ „Г. С. Раковски-1941г.” с.Васил Левски, 

община Алфатар за 2011г.; 

6. Приема отчет за дейността на НЧ „Развитие-1941г.” с. Кутловица, община 

Алфатар за 2011г.; 

7. Приема отчет за дейността на НЧ „Успех-1942г.” с. Цар Асен, община 

Алфатар за 2011г.; 

8. Приема отчет за дейността на НЧ „Н. Й.Вапцаров-1947г.” с. -Чуковец, 

община Алфатар за 2011г. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

 

ВТОРА ТОЧКА: Докладна записка: „Приемане на годишен план за развитие на 

социалните услуги   в Община Алфатар за 2013г”. 

 

З.Питакова : Давам думата на г-жа Узунска: Материалите са раздадени, коментирани са 

на заседанието на ПК. Плана, който е предложен подлежи на актуализиране. Ако има 

други въпроси да се обсъдят. 

Г-жа Я. Господинова: Точките в плана да се изпишат последователно. По т.1 от Плана – 

За изграждане на център за деца и младежи с увреждане. Кога ще бъде изграден? От 

къде ще се вземат децата? За мен тази услуга е неосъществима. 

Г-жа Ст.Жекова: Заложена е в общинската стратегия, на база на предварителен анализ с 

всички институции. Трябваше да бъде реализирана 2011г. Не е реализирана поради 

недостатъчно средства. Надяваме се, че Дирекция социални, ще даде положителна 

оценка. 

г-жа Н.Маринова: Да променим капацитета на 14бр. / децата с увреждане на 

територията на община Алфатар/, тъй като община Кайнарджа са си направили център. 



Също тъка да заложим рехабилитация, която не се предлага в други центрове. 

Г-жа Ст. Жекова: Да отпадне от проекта общ. Кайнарджа и да се коригира капацитета. 

Г-жа Н. Маринова: Да се коригира и стандартизира. 

Г-жа Я. Господинова: За Кризисния център за деца преживяли насилие- предлагам да се 

трансформира в център за настаняване на деца от семеен тип.Община Алфатар ще бъде 

по-полезна за предоставяне на такива услуги. Персонала не е подготвен да работи за 

работа в кризисен център. 

Г-жа Питакова: Аз подкрепям това предложение.Има много недостатъци в 

отношението на персонала. 

Г-жа Желева: За мен тези негативни оценки са много крайни. Имам наблюдение от 

самото създаване на дома. Децата са много трудни. Имало е случай на настаняване на 

дете с психични увреждания. От самото започване на работа на центъра се работи без 

методика за работа. Да се наблегне на организацията на работа. 

Г-жа Н.Маринова: Да се направи мотивационно обучение. Да се направи толеранс и да 

се предостави време. Децата трябва да се ангажират с нещо. Поканихме ги в Дома за 

стари хора. В кризисния  център им е забранен достъпа до интернет. Според мен 

мярката е крайна- може да се ползва в присъствието на социален работник. Да се даде 

възможност за запазването на Кризисния център. 

Г-н П.Добрев:На първо място методиката за работа на тези центрове е излязла вчера. В 

цялата страна не е имало методика. Приели сме да се срещаме ежеседмично по 

проблеми със Центъра. Децата, които се настаняват там са в трудно положение. По 

предложението за преобразуване- моето мнение е да не се закрива съществуваща 

дейност. Ако има възможност и желание да се кандидатства по другата дейност. 

Г-жа Я.Господинова: Смятам, че е възможно де се извърши преобразуване. 

Г-жа Узунска: Проблемите са от минали години. Информацията за дето пристига една 

седмица след детето. Няма методика. Институциите не кореспондират помежду си. 

Г-жа Н.Маринова: Методиката не е оправдание. Децата се извеждат в повечето случаи 

екстремно от улицата и следва незабавно да се предприемат необходимите мерки. 

Хубавото е, че с методика центровете се профилират. 

Г-жа Желева: Имам процедурно предложение. Центъра съвместно с общината, 

Дирекция соц. подпомагане да работят по новата методика. Аз ще гласувам да остане, 

защото има възможност за надграждане. 

Г-н П. Иванов: Да остане Центъра в този си вид, защото ще е знак, че не можем да се 

справим. Да се даде толеранс. 

Г-жа З. Питакова: г-жо Желева, Вие като бяхте кмет какво предприехте по тези 

проблеми?Какво подобрихте?Колко човека персонал сменихте за несправяне? Колко 

човека от персонала са подменени, че не си вършили съвестно работата? 

 След като не можем да се справим , след като нямаме подходящ персонал , то по-добре 

да нямаме такъв център.  

Г-жа Р. Желева: Според конкретния случай се решаваха много проблеми. 



Г-н П. Добрев: Проследихме работата, като движение на тип деца. С новата методика, 

децата ще се профилират. Вината да не се търси в персонала. Децата са със 

зависимости. Заведението не е специализирано за такива нужди. 

Г-н М. Пейчинов: Ние живеем в община, в която няма такива проблеми. Тези деца 

посещават училище с нашите деца. Не ги ли излагаме на риск? 

Г-жа Р. Желева: Направихме предложение този център да е само за момичета, тъй като 

апартамента в който се помещават е малък. 

Г-жа Ж. Великова: Предлагам да се гласува. 

Златка Питакова: Който е съгласен Кризисния център за деца преживели насилие да 

остане в този си вид моля да гласува: „ЗА” -4; въздържали се -1; против „6”. 

Златка Питакова: Който е съгласен Кризисния център за деца преживели насилие да се 

преобразува моля да гласува: „ЗА” -5; въздържали се -1; против „5”. 

Г-жа Р. Иванова: Има пропуски. Решаваме съдбата на цяла институция, без да е 

направен анализ. 

Г-жа Н. Маринова: В този си вид центъра няма да е одобрен за преобразуване. 

Г-жа Ст. Жекова: Предложен е за гласуване Годишен план от кмета на община 

Алфатар. Ако общината сметне, че не може да се справи със заложената услуга, кмета 

на общината ще внесе докладна за това. 

Г-жа Я. Господинова: Такава докладна няма да се случи. Ние като съветници имаме 

право да решим какво да се случи в общината, не да се крият проблемите. 

Г-н П. Иванов: има едно по-просто решение. Ако има хора, които не се вършат 

работата да се отстранят, а центъра да не се закрива. 

Г-жа Р. Иванова: Предлагам 10 мин. почивка и отново да гласуваме. 

Г-жа З. Питакова: Приема се.Моля излизаме в 10 мин. почивка и после ще гласуваме 

отново. 

Златка Питакова: Колеги който е съгласен Кризисния център за деца преживели 

насилие да остане в този си вид моля да гласува: 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 6   против – 5     въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „против” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „против” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „против”    

Предложението на г-жа Я.Господинова не се приема. Кризисния център си остава в 

същия вид , но с препоръка ,персонала да бъде подменен незабавно. 

г-жа Я.Господинова: Останалите точки в плана ги обсъждахме. Има предложение 

пенсионерските клубове и общежитието в с.Алеково да се използват за дневни 



центрове за възрастни хора с увреждане. Имаше предложение също да се увеличи 

капацитета./ за Алфатар 50 бр. с 20 бр.персонал, за Алеково 40 бр. с 16 бр. персонал/. 

Останалите центрове са налични. 

Също имах въпрос- Защо трапезарията се предоставя на външен доставчик? 

Отговорено ми беше, че дейността не е рентабилна, с което не съм съгласна. 

Г-жа З.Питакова: Други въпроси или предложения? 

Г-жа П. Друмева: Да се коригира и цифрата за финансиране, съобразно увеличаване на 

бройките. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл. 21, ал.1, т.12 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация във връзка с чл.19, ал.2 и ал.3 от Закона за социалното подпомагане 

предлагам Общински съвет гр.Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 050 

1. Приема Годишен план за развитие на социалните услуги в Община Алфатар за 

2013 година. 

2. Задължава Кмета на Община Алфатар да осигури необходимите ресурси за 

изпълнение на плана. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 10   против – 1    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „против” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТРЕТА ТОЧКА: Докладна записка: „Приемане на Общинска програма за закрила 

на детето в община Алфатар за 2012г.”  

 

Г-жа З. Питакова: Давам думата на председателя на ПК Я. Господинова: На 

заседанието на ПК се  коментира детайлно. Имаме препоръки. По чести заседания на 

МКБППМН при община Алфатар. Повече превенция и съвместна работа с 

институциите. Да приемем програмата с направените препоръки. 

Не получих отговор на един въпрос – Как ще бъде обезпечена програмата с финансови 

средства. Да не се създават неработещи комисии. 

Г-жа Узунска: В рамките на бюджета. 



Г-жа Н.Маринова: В детайли съм изчела програмата 50% от дейностите не са свързани 

с финансови средства, а с добра воля и организация. Препоръка – да се събира по-често 

комисията, да се търси съдействие, да се работи. 

Г-жа Р. Желева: Детската полицейска академия бе осъществена без финансови 

средства. Щом има инициативи да се подкрепят. Аз съм за приемане на програмата. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

            На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл.3 от Правилника за прилагане на 

Закона за закрила на детето, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 051 

1. Приема Общинска програма за закрила на детето в Община Алфатар за 2012 

година. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ЧЕТВЪТА ТОЧКА: Докладна записка: Утвърждаване на жилищните имоти 

общинска    собственост по предназначение. 

З. Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-н М. Пейчинов: На ПК разгледахме 

имотите. Двете къщи в с.Алеково са с предписание за събаряне. В къщата на 

ул.”Ц.Гинчев” живеят хора с пет деца. Има ли възможност за предоставяне на друго 

жилище. 

Г-жа К. Кръстева: Настанени са с предписание, имат адресна регистрация на този адрес. 

Г-жа Ж.Великова: Като съборим къщата, няма къде да настаним това семейство. 

Г-н И. Енчев: Акцентирате по целесъобразност и социална политика, а по 

законосъобразност ? 

Г-жа Н.Маринова: Предоставена е докладна записка изготвена от експерти. 

Подхождаме с грижа към тези хора, но да помислим, че при тези условия те могат да 

бъдат затрупани. На семейството да бъде предоставена алтернатива за живеене. 



Г-жа Р. Желева: Комисия оглежда имотите и беше взета оценка от инженер- 

конструктор. Ако има извършени съществени подобрения на имота, трябва да се 

направи нова оценка. 

Г-жа З. Питакова: Кой ще поеме отговорност да се събори къщата и хората да останат 

на улицата? 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

       На основание чл.21, ал1, т.8 от ЗМСМА, чл.42, ал.2 от ЗОС и чл.2, ал.3 от 

Наредбата за условията и реда за управление и разпореждане с общински жилищни 

имоти, предлагам Общински съвет да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 052 

1. Утвърждава жилищните имоти, общинска частна собственост по 

предназначение през 2012г. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ПЕТ: Изменение и допълнение на наредба за съставянето, изпълнението и 

отчитането на бюджета на Община Алфатар. 

 

Г-жа З. Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-жа Н.Маринова: Актуализира 

се наредбата, има направени стилистични промени. Добре е подредена. Ако има други 

въпроси? 

Предлагам да се гласува Наредбата. 

Г-жа З.Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

          На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, във връзка с чл.9а  от Закона за  общинските 

бюджети, предлагам Общинския съвет да вземе следното  

 РЕШЕНИЕ  № 053 

1. Актуализира Наредба за съставянето, изпълнението и отчитането на бюджета на 

община Алфатар. 



2. Възлага на кмета на общината  да  извършва   контрол  по изпълнението на  

наредбата.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ШЕСТ: Приемане на отчет за изпълнение на „Програма за опазване на 

околната среда в Община Алфатар през 2011г.” 

 Г-жа З.Питакова: Давам думата на председателя на ПК г-жа Я. Господинова: На 

заседанието на комисиите беше обсъдено. Да се коригира -% на събираемост на 

дължима такса битови отпадъци за с.Чуковец от 90,55 на 77,82.  

Г-н М.Пейчинов: с. Алеково  е обградено от нерегламентирани сметища. 

Г-жа Узунска: Разговаряно е с кмета на с.Алеково. След като излезе от ремонт дизела 

ще бъде изпратен там. В сметищата също да се определи място за изгаряне. Проблеми с 

отпадъците има не само в община Алфатар. Като препоръка – да се изчистят 

отпадъците, които могат да се горят. За строителните отпадъци се изисква техника за 

обработка и раздробяване или площадка на която да се събират и също да се извозват. 

Ще бъдат предоставяни контейнери за акомулатори, също по магазините ще се събират 

на специални места батерии. 

З. Питакова: Други въпроси? 

Г-жа Р. Желева: Как вървят нещата с „Инфаркт корпорейшън” – за разделно събиране 

на отпадъци. 

Г-н Д. Костадинов :Не се събират често. 

Г-жа Я. Господинова: Кога ще се предоставят контейнери за отпадъци. 

Г-жа Узунска: Имаме приходи от такса отпадъци 1500 лв., а разходи по сметосъбиране 

около 10 000 лв. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 



            На основание Чл. 79., ал.1 от Закона за опазване на околната среда Ви 

предоставям отчет за изпълнението на Програмата за опазване на околната среда в 

Община Алфатар през 2011 г. 

 Предлагам на основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл. 29 ал.1, т.1 от ЗУО, 

Общински съвет гр. Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 054 

1. Приема отчет за изпълнението на Програма за опазване на околната среда в 

Община Алфатар през 2011 г.  

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Преминаваме към  

ТОЧКА СЕДЕМ: „Годишен доклад за наблюдение на изпълнението на общинския 

план за развитие на община Алфатар за периода 2007-2013г. през 2011г.” 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Направен е във вид по приоритети  и с 

оценка на изпълнението. 

Г-жа Я. Господинова: Разбрахме, кои са сертифицирани производители. Кой взема 

субсидията от аронията и как се разходва тя. 

Г-жа П. Друмева: субсидията е около 700 лв. С тях е извършено едно култивиране, 

останалите средства са в сметката. 

Г-жа Р.Желева: Предложено на ПК беше да се коригира броя на самодейците, също и % 

на достъп до здравни услуги в общината. 

           Г-жа З.Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

           На основание чл.21, ал.1, т.24, ал.2, т.12 от ЗМСМА, във връзка с чл.91,ал.3 от 

ПП на Закона за регионално развитие (обн. ДВ бр.80 от 12 Септември 2008 г.) 

предлагам Общинския съвет да вземе следното  

РЕШЕНИЕ  № 055 

 

1. Одобрява годишен доклад за наблюдение на изпълнението през 2011г. на 

общинския план за развитие на община Алфатар за периода 2007 – 2013 г. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 



 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

Преминаваме към  

ТОЧКА ОСЕМ: Актуализиране на общинската Програма за „Управление на 

дейностите по отпадъците” 

З. Питакова: Въпроси и предложения? Давам думата на Р. Желева: Предлагам в т.8 нова 

формалировка-„ внасяне в ОбС за определяне на такса битови отпадъци до декември 

2012г”, тъй като януари 2013г е късно. 

Прави ли се компостиране на животински отпадъци? 

Г-жа Узунска: Необходимо е да се определи площадка. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение: 

            На основание на чл. 79 от Закона за опазване на околната среда (ЗООС) в 

съответствие с чл. 29 ал.1 и ал.3 т.2 от Закона за управление на отпадъците и е 

неразделна част от Общинската програма за опазване на околната среда предлагам на 

основание чл.21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и чл. 29 ал.1, т.1 от ЗУО, Общински съвет гр. 

Алфатар да вземе следното 

РЕШЕНИЕ  № 056 

 

1. Приема актуализация на Програма за „Управление на дейностите по 

отпадъците“; 

2. Възлага на Кмета на общината прилагането и контрола по изпълнението 

на наредбата. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 
 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  



ТОЧКА ДЕВЕТ: Дарение на гориво на ОД на МВР гр.Силистра за нуждите на 

служебен автомобил на РУП Силистра, обслужващ територията на община 

Алфатар. 

 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Коригирана е докладната за гориво до 120 

литра на месец във втора точка. В досегашната практика са ползват средства от 

кооперациите на територията на общината. Могат да продължават да се ползват, като 

ги даряват на общината. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

         На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА във връзка с чл. 34, ал.4  и ал.7 от 

Закона за общинската собственост предлагам общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

РЕШЕНИЕ  № 057 

 

1. Дава право на Кмета на Община Алфатар да сключи договор за дарение на гориво 

на ОД на МВР гр. Силистра за нуждите на служебен автомобил на РУП Силистра, 

обслужващ територията на Община Алфатар. 

2. Определя лимит на допълнителното гориво в размер до 120 литра на месец. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ДЕСЕТ: „Даване на съгласие за включване на община Алфатар в 

изграждането на мемориален комплекс за увековечаване подвига на 31-ви 

Силистренски пехотен полк - „Железният” 

З.Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Приложено е писмото на областния 

управител. Ще бъде направена стена от Областна администрация заедно с инициативен 

комитет. Паметника няма да се променя. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

На основание чл.21, ал.1, т.6 от ЗМСМА,  във връзка с чл.27 от ЗОБ предлагам 

Общинския съвет да вземе следното: 

 



РЕШЕНИЕ  № 058 

1. Дава съгласие за включване на Община Алфатар в изграждането на 

мемориален комплекс за увековечаване подвига на 31-ви Силистренски пехотен полк – 

„Железният” с финансова помощ  в размер на 500.00  / петстотин/  лева . 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  

актуализация по бюджета на общината за изпълнение на т.1 от решението. 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 11   против – 0    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „За” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „За” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА:   Докладна записка: Приемане на план за енергийна 

ефективност на община Алфатар за периода  2013- 2016 г. 

З. Питакова: Давам думата на г-жа Узунска: Мога да кажа, че плана е разработен на 

база на указанията. Спазени са точките. Набляга се на енергийната ефективност, 

зелената енергия, възобновяемите източници. 

Г-жа Ж. Великова: Плана включва само Алфатар. 

Г-н М. Пейчинов: В обследването са включени само сгради в гр.Алфатар, останалите 

села са не енергийни. 

Г-н Д. Костадинов: Училището и Дома за стари хора са обследвани с държавни 

средства. С общински средства са обследвани детските градини и административната 

сграда на общината. Подменено е и уличното осветление в общината. По фонд 

„Козлодуй” може да кандидатства всеки ръководител по отделно. 

Г-жа Я. Господинова: Колко са сградите извън гр. Алфатар? Защо не се включат и 

други. 

Г-жа Узунска: Няма средства за обследване, средствата за обследване на една сграда са 

около 1500 лв. 

Г-н М. Пейчинов: Когато се приеме този план може ли да се кандидатства 

допълнително? 

Г-н Д. Костадинов: Може да се кандидатства извън плана. 

Г-жа Н. Маринова: Всеки план е отворен и има възможност да се допълни, но 

инициативата е от самите институции. 



Г-н П. Добрев: Има и други възможности за кандидатстване. Плана не е пречка за 

кандидатстване. 

Г-жа Н. Маринова: Да се допълни на стр. 6 от плана както следва: 

3.2 Да се добави и НУ „Отец Паисий” с.Алеково. 

3.2.1 Реализирано до момента: 

 Извършено е пълно енергийно обследване на сградите на ОУ „Хр.Ботев”да се 

добави и НУ „Отец Паисий” с.Алеково. 

3.2.2. Предстоящо реализиране: 

 Подмяна дограмата на прозорците в останалата част от сградата на ОУ „Хр. 

Ботев” и на първи етаж на НУ „Отец Паисий” с.Алеково. 

 Саниране на корпус В на ОУ „Хр.Ботев” гр.Алфатар и да се добави първи етаж 

от сградата на начално училище „Отец Паисий” с. Алеково. 

г-н М. Пейчинов: Читалището, кметството, здравната служба в с. Алеково? 

Не са обследвани. 

Г-жа З. Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам проекта за решение 

        На основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА във връзка с чл.11, ал.1, чл.12 и чл.36 от 

Закова за енергийната ефективност . предлагам Общински съвет Алфатар да вземе 

следното 

  

РЕШЕНИЕ  № 059 

1. Приема Отчет за изпълнение на Плана за енергийна ефективност на Община 

Алфатар за 2011 година; 

2. Приема План за енергийна ефективност на Община Алфатар за периода 2013-

2016 година. 

 

З. Питакова: Колеги който е съгласен  моля да гласува. 

ГЛАСУВАНЕ: 

„За”: 9  против – 2    въздържали се – 0 

1. Златка Питакова „За” 2. Радка Желева „За” 

3. Нели Маринова „За” 4. Петър Иванов „За” 

5. Марин Пейчинов „Против” 6. Росица Петрова „За” 

7. Ивелина Миткова „За” 8. Янка Господинова „Против” 

9. Живка Великова „За” 10. Хюлия Мехмедалиева „За” 

11. Селятин Исмаилов „За”    

 

- Благодаря Ви колеги.Преминаваме към  



ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

З. Питакова: Апел към общинската администрация по отношение на материалите, 

които се внасят. Не може да се внасят, когато на тях е удобно. Уточнихме 15-число на 

месеца ,аз удължих до 20 число и пак не става, пак не са готови ,даже и на 21 число.. 

Моля за последно : искам материалите до 20 число в зависимост от работните дни . На 

20 число в 14,00 часа ще заседава „Председателския съвет” за да няма недоволни по 

дневния ред. 

При мен също има постъпило Заявление от Кольо Йовчев Николов .Моля г-н Енчев да 

каже дали се работи по това заявление.Щом има  писмо и до кмета , би трябвало кмета 

да се разпореди  за отговор.Също така г-жа Неда Петрова Иванова  с молба № 963 от 

07.11.2011г. е препратена при мен от г- н Енчев. Аз не съм била на работа по него 

време. Не може така ,да не се отговаря на молбите. 

Г-жа Р. Желева: Трябва да се изпрати писмо до общинската администрация по 

компетентност. 

Г-н И. Енчев: Процедурата е като пристигне писмо до кмета и до ОбС – да се изисква. 

По конкретния въпрос – г-н Йовчев има много на брой заявления в общината. Имаме 

проект на докладна. 

Г-жа Р. Желева: Администрацията да внесе конкретно предложение в ОбС. 

Г-жа Н. Маринова: Вие имате Заявление и трябва да работите по него, а не да чакате 

ОбС. 

З. Питакова: При мен постъпи и Отворено писмо – ще го зачета. Населението иска 

доброволчески отряд  за борба с пожари. 

 Колеги,  поради изчерпване на дневния ред закривам днешното заседание на 

Общински съвет. 

  Заседанието  на Общински съвет – Алфатар приключи в 17.39 часа 

 

02.04.2012г.                                                ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС:   ……………………. 

Гр.Алфатар                                                                                      /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

Протоколист: ………….. 

п/ РП/РП 


